
Zápis 
 

ze 4. zasedání Akademického senátu UHK dne 21. května 2008 
__________________________________________________________ 
 
Přítomni: doc. Gavalcová, PhDr. Dana Musilová (FF) Ing. Karol Radocha (PdF), 
Tomáš Juříček (FIM),  
 
Mgr. Jiří Štěpán, Mgr. Lenka Horáková (FF), 
Ing. Jaroslava Dittrichová, Ing. Karel Mls, Ing. Hana Šrámková (FIM),  
RNDr. Jitka Kühnová, PaedDr. Martina Maněnová,  JUDr. Miroslav Mitlöhner (PdF), 
 
Vítězslav Louda, Michal Munzar (SK za FF), 
Jiří Šťovíček, Vojtěch Talášek, Alena Vejsadová (SK za FIM), 
Marie Masaříková, Kamila Ryvolová, Lukáš Vízek (SK za PdF). 
 
Omluveni: PhDr. Jan Mervart (AK za FF), Martina Týblová, Petr Rezek (oba SK 
za FF), Kateřina Francová (SK za PdF). 
 
Hosté: Její Magnificence doc. Jaroslava Mikulecká, rektorka, prorektorka doc. Iva 
Jedličková, kvestor Ing. Stanislav Klik, kancléř dr. Ondřej Tikovský, doc. Josef Hynek, 
děkan FIM, doc. Vladimír Jehlička, děkan PdF, dr. Miloslav Vondráček, proděkan 
PdF, Ing. Markéta Bednářová, tajemnice PdF, Ing. Edita Krejčová, ředitelka VŠ kolejí, 
Mgr. Zikl, předseda AS PdF, Ing. Tureček, Ing. Hejčlová. 
 
Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Jednání otevřela a vedla doc. Gavalcová. Blahopřála jménem AS UHK 
doc. Ing. Vladimíru Jehličkovi ke zvolení kandidátem na děkana PdF, k tomu AS UHK 
zatím neměl příležitost. Už na minulém zasedání AS UHK byly známy výsledky voleb 
do AS PdF, ne však ještě jeho předsednictvo jmenovitě; jménem AS UHK proto 
blahopřála Mgr. Ziklovi ke zvolení  předsedou AS PdF. 
 
Program zasedání byl navržen následovně:                   
1. Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2007 – předkládá rektorka UHK 

doc. Mikulecká 
2. Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2007 – předkládá rektorka UHK 

doc. Mikulecká  
3. Vnitřní mzdový předpis UHK - předkládá rektorka UHK doc. Mikulecká  
4. Statut PdF – předkládá AS PdF, předsedou Mgr. Ziklem 
5. Stipendijní řád PdF - předkládá AS PdF, předsedou Mgr. Ziklem 
6. Ubytovací komise AS UHK: oprava do vlastních řad 
7. Kolejní a ubytovací řád vysokoškolských kolejí UHK pro akademický rok 

2008/09 – předkládá prorektorka doc. Jedličková a Ubytovací komise AS 
UHK 

8. Různé 
 



                   
Doc. Gavalcová vznesla na přítomné členy AS UHK dotaz, zda ve smyslu Volebního 
a jednacího řádu AS UHK si nepřeje někdo doplnit program jednání dalším bodem, 
nebo změnit pořadí projednání uvedených bodů. Návrhy podány nebyly, a tak se 
jednání řídilo uvedeným programem. 
 
 
Bod 1: Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2007 – předkládá rektorka UHK 
doc. Mikulecká 
 
Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2007 předkládá Akademickému senátu UHK 
rektorka UHK doc. Mikulecká,  sestavovatelem výroční zprávy byl prorektor 
prof. Bílek. Výroční zprávu obdrželi všichni senátoři v elektronické podobě, prof. Bílek 
dal prostor pro připomínkování do 20.5. Povinnost zpracovat výroční zprávu plyne 
vysokým školám na základě §21 odst. 2 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách 
a při jejím vyhotovení byla plně respektována předepsaná struktura. Výroční zpráva 
o činnosti UHK za rok 2007 byla v pracovní verzi předložena a projednána  
na Kolegiu rektorky UHK dne 7. května 2008, kolegium rektorky přijalo o tom 
usnesení. Výroční zpráva UHK za rok 2007 byla předložena také Správní radě UHK 
dne 19. května 2008. 
 
K okolnostem zasedání Správní rady se vyvinula diskuse: 
 
doc. Jedličková - správní rada jednala 19.5., slovo předala Ing. Klikovi, který byl na 
tomto jednání přítomen; 
Ing. Klik – správní rada nebyla usnášeníschopná, i přesto se konala, ale nemohla se 
na ničem usnést, správní rada neprojednala ani jednu výroční zprávu ve smyslu 
formulace souhlasu nebo nesouhlasu, ale ty budou odsouhlaseny korespondenční e-
mailovou formou per rollam;  
dr. Mitlöhner – upřesnil, že tedy správní rada se sešla, tímto způsobem jednala 
o výroční zprávě, ale zatím bez přijetí konkrétního závěru,  
dr. Tikovský – správní rada nebyla v počtu nutné dvoutřetinové většiny,  
Ing. Klik – navrhuje, ať AS UHK dokumenty schválí, než se znovu sejde správní rada 
nebo se vyjádří formou per rollam,  
Doc.Jehlička i Mgr. Štěpán – též vyjadřují souhlas s projednáním v AS UHK, 
Ing. Mls – navrhuje kontaktovat předsedu Správní rady UHK ing. Chrtka, aby se 
k této situaci vyjádřil. 
 
Poté se vyjádřila rektorka k projednání výroční zprávy ve správní radě s tím, že 
správní rada se sice 19.5. 2008 nesešla v dostatečném počtu svých členů, nicméně 
všichni členové správní rady mají Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2007 
k dispozici a přítomní členové o ní jednali. Zápis o projednání bude učiněn později, 
podmínku o projednávání správní radou lze konstatovat za částečně naplněnou 
ve výše uvedeném smyslu.  
 
Překladatelka rektorka doc. Mikulecká pověřila uvedením Výroční zprávy o činnosti 
UHK za rok 2007 a také o podrobnější informaci o projednání této výroční zprávy 
v kolegiu rektorky a  ve Správní radě UHK prorektorku UHK doc. Ivu Jedličkovou. 
Text výroční zprávy uváděla doc. Jedličková (k tomu pověřená nepřítomným 
prof. Bílkem) a byl v dalším pouze komentován s tím, že připomínky zaslané do 



nabídnutého termínu byly do předkládaného textu již zapracované. Nyní je 
k dispozici verze se zapracovanými připomínkami, a to včetně od interního auditora. 
Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2007 podává především úplným způsobem 
přehled o struktuře UHK, o složení jednotlivých orgánů univerzity a jednotlivých fakult 
a zabývá se všemi činnostmi UHK za toto období, zejména akademickými činnostmi 
včetně hlediska jejich excelence a kvality, dále kvalitou a kulturou akademického 
života, procesu internacionalizace, zajišťování kvality činností a obecně rozvojem 
UHK.  
 
Paní rektorka poté konstatovala, že struktura této výroční zprávy UHK je dána 
MŠMT, z toho důvodu se zásadně nemění, byla pouze snaha o zestručnění.  
 
K výroční zprávě nebyly ani další připomínky ani diskusní příspěvky. AS vzal 
na vědomí, že Správní rada UHK měla výroční zprávu k dispozici, jednala o ní, proto 
hlasoval o schválení výroční zprávy, a to veřejně. V okamžiku hlasování byl počet 
přítomných členů AS UHK 20.  
 
Hlasováno: pro 19, proti 0, zdržel se 1. 
 
AS UHK schválil Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2007 ve znění 
předloženém rektorkou UHK doc. Mikuleckou. 
 
 
Bod 2:  Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2007 – předkládá rektorka 
doc. Mikulecká  
 
Výroční zprávu o hospodaření UHK za rok 2007  předkládá AS UHK rektorka UHK 
doc. Mikulecká, vypracoval ji kvestor Ing. Klik. Výroční zprávu obdrželi všichni 
senátoři v elektronické podobě. Povinnost zpracovat výroční zprávu o hospodaření  
plyne vysokým školám na základě §21 odst. 2 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách a při jejím vyhotovení byla plně respektována předepsaná struktura. Úkolem 
AS UHK je projednat výroční zprávu o hospodaření a na základě podle §9 odst. 1 
písm. d) zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách ji schválit. Výroční zpráva  
o hospodaření UHK za rok 2007 podává úplný přehled o struktuře a vynaložení 
finančních prostředků. V pracovní verzi byla předložena a projednána v Kolegiu 
rektorky UHK dne 7. května 2008; kolegium rektorky přijalo o tom usnesení. Výroční 
zpráva UHK za rok 2007 byla předložena také Správní radě UHK dne 19. května 
2008.  
 
Vzhledem k okolnostem zasedání Správní rady UHK se opět vyvinula diskuse: 
 
Ing. Klik - Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2007 musí být doručena 
na MŠMT do 31.5., její struktura se též nemění; nejvíce se na výsledku hospodaření 
podílela FIM a VŠ koleje, v příštím roce se bude posilovat rezervní fond. Výroční 
zpráva o hospodaření byla vypracována podle metodiky MŠMT. 
Dr. Kühnová vznesla na ing. Klika dotazy na započítávání poplatků od studentů 
a na přispívání zaměstnancům na penzijní a životní pojištění. Dotaz byl kvestorem 
zodpovězen.   
V reakci na dr. Kühnovou Ing. Bednářová vysvětlila příslušnou tabulku ve výroční 
zprávě o hospodaření, tyto příjmy se objeví ve výnosech UHK. 



 
Jiné diskusní náměty nebyly.  
 
Poté AS hlasoval o schválení výroční zprávy veřejně, v okamžiku hlasování byl počet 
přítomných členů AS UHK 20.  
 
Hlasováno: pro 19, proti 0, zdržel se 1. 
 
AS UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření UHK za rok 2007 ve znění 
předloženém rektorkou UHK. 
  
 
Bod 3: Vnitřní mzdový předpis UHK - předkládá rektorka UHK doc. Mikulecká, 
prostřednictvím Ing. Klika, kvestora UHK  
 
Vnitřní mzdový předpis UHK předkládá rektorka UHK doc. Mikulecká, a to 
prostřednictvím zpracovatele Ing. Klika, kvestora UHK. Jako vnitřní předpis univerzity 
patří tento podle zákona do agendy AS UHK a jeho uplatnění vyžaduje, aby byl AS 
UHK schválen. Pokud AS UHK schválí tento nový mzdový předpis, ruší se tím Vnitřní 
mzdové předpisy z let 2005, 2006. Mzdový předpis v navrhovaném znění byl 
projednán se základní organizací Vysokoškolského odborového svazu UHK dne 
9. dubna 2008. 
 
Ing. Klik, kvestor UHK, po udělení slova uvedl Vnitřní mzdový předpis a komentoval 
strukturu a obsah.  
 
K obsahu vnitřního mzdového předpisu (VMP) byla otevřena diskuse: 
 
Ing. Klik vznáší návrh – přijmout celý nový VMP, nahradí ten původní, z důvodu 
nového Zákoníku práce a posunu v realitě, proběhlo připomínkové řízení 
s prof. Bílkem a uskutečnilo se jednání na děkanátech a s Odborovou organizací, 
prof. Bílek zaslal tento VMP na MŠMT. 
Dr. Mitlöhner se dotázal na podrobnosti zařazení do platových tříd.  
Ing. Klik odpověděl, že je to správně vzhledem k hloubce škály použité ve struktuře.  
Ing. Tureček vznesl poznámku k tomuto strukturování zařazení. 
 T. Juříček oznámil, že Studentská komora AS UHK se v hlasování na základě 
Volebního a jednacího řádu AS UHK nechce k tomuto bodu vyjadřovat, a to z důvodu 
jejího obsahu, a ponechává hlasování pouze na Akademickou komoru AS UHK. 
 
Jiné diskusní náměty nebyly a diskuse byla ukončena.  
 
AS hlasoval o schválení Výroční zprávy o hospodaření UHK za rok 2007 veřejně, 
v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů akademické komory AS UHK 11, 
studentská komora nehlasovala.  
 
Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 1. 
 
AS UHK schválil Vnitřní mzdový předpis UHK  ve znění předloženém rektorkou 
UHK. 
 



 
Bod 4: Statut PdF – předkládá AS PdF, předsedou Mgr. Ziklem 
 
AS PdF se zabýval Statutem PdF v lednu 2008 a zaslal Statut PdF na projednání AS 
UHK. Po připomínkách vzešla nová verze a její aktuální stav byl dokončen až ke dni 
20.5.2008, což vedlo ke značně napjatému časovému termínu vymezenému 
na připomínkování. Nicméně bylo Legislativní a mandátovou komisí AS UHK 
konstatováno, že náměty a změny ve formulacích věcného i formálního charakteru 
byly do aktuální verze zapracovány. Všichni členové AS UHK tuto verzi měli 
v okamžiku projednávání k dispozici a předseda AS PdF Mgr. Zikl uvedl, že takto 
upravena zpráva byla v AS PdF projednána ve smyslu platného Jednacího 
a volebního řádu PdF. 
 
Po udělení slova předkladatel předseda AS PdF Mgr. Zikl uvedl stručně text Statutu 
PdF a komentoval zapracování připomínek. 
 
Ke Statutu PdF byla otevřena diskuse: 
dr. Kühnová – požaduje vyškrtnout dodatek uzavírání smluv „na dobu určitou“ 
dr. Vondráček – navrhujeme ponechat tuto přísnější formulaci (uzavírání smluv 
na dobu určitou) 
dr. Mitlöhner – doporučuje AS UHK schválení tohoto návrhu. 
 
Další náměty na diskusi se nevyskytly, proto diskuse byla ukončena. Na základě 
zákona má AS UHK schválit tento návrh Statutu PdF jako vnitřního předpisu součásti 
vysoké školy.  
 
AS hlasoval o schválení Statutu PdF veřejně, v okamžiku hlasování byl počet 
přítomných členů AS UHK 20.  
 
Hlasováno: pro 16, proti 0, zdržel se 4. 
 
Návrh znění Statutu PdF UHK byl schválen. 
 
 
 
Bod 5: Stipendijní řád PdF – předkládá AS PdF, předsedou Mgr. Ziklem 
 
Doc. Gavalcová požádala Mgr. Zikla o uvedení dokumentu. Zmínila, že okolnosti 
aktuální verze jsou stejné jak bylo uvedeno u Statutu PdF. Mgr. Zikl měl k dispozici 
vyjádření Legislativní a mandátové komise AS UHK v písemné podobě. Okolnosti 
vytvoření a schvalování Stipendijního řádu PdF v AS PdF včetně jeho způsobu byly 
stejné jako pro Statut PdF projednávaný v předchozím bodě. Nicméně 
do předkládaného znění byly zapracovány připomínky věcného i formálního 
charakteru především od Legislativní a mandátové komise AS UHK.  
 
Po udělení slova Mgr. Zikl krátce představil Stipendijní řád PdF a smysl jeho 
novelizace, která je podnícena změnou zákona.  
 
Doc. Gavalcová otevřela diskusi ke Stipendijnímu řádu PdF. 
 



L. Vízek – Jak a kde bude zveřejnění prospěchového stipendia? 
Ing. Hejčlová – formulace o tom existuje, jen upravena, a to na každém pracovišti 
jiným, autonomním způsobem 
M. Masaříková – Proč se vážené průměry berou na jednotlivých katedrách rozdílně? 
Ing. Hejčlová – jsou obory, kde do průměru 1,5 je mnoho studentů a obory kde jsou 
třeba jen 3 studenti, proto je posun v kritériích (peněžní částka je na každou katedru 
stejná) 
dr. Mitlöhner  – nevyplacení prospěchového stipendia má sankční charakter 
dr. Vondráček – děkan má možnost 3 sankcí, ale může upustit od potrestání 
dr. Mitlöhner - upozorňuje, že pokud se u provinilého studenta upustí od potrestání, 
je de-facto nevinen 
L. Vízek – dotaz na termín začátku akademického roku 
Ing. Hejčlová – upřesňuje - je to 1.9. 
 
Jiné připomínky do diskuse nebyly, proto diskuse byla uzavřena a přistoupilo se 
k hlasování. 
  
Na základě zákona, AS UHK má schválit tento návrh Stipendijního řádu PdF jako 
vnitřního předpisu součásti vysoké školy. V okamžiku hlasování bylo přítomných 20 
členů AS UHK a hlasování proběhlo jako veřejné. 
 
Hlasováno: pro 19, proti 0, zdržel se 1. 
 
Návrh Stipendijního řádu PdF UHK byl schválen. 
 
 
Bod 6: Ubytovací komise AS UHK: oprava do vlastních řad 
 
Bod uvedla doc. Gavalcová, jeho smyslem je opravení informace o složení ubytovací 
komise AS UHK. Návrh na členy ubytovací komise podávala na minulém, 
3. zasedání AS UHK doc. Gavalcová: 
 
Ing. Mls (FIM - předseda),  
členové: PhDr. Jan Mervart (FF), Kateřina Francová, Kamila Ryvolová (obě SK 
za PdF), Petr Rezek (SK za FF).  
 
V průběhu uvedeného 3. zasedání AS UHK byly zaznamenány jiné návrhy. 
Nedopatřením se však do zápisu z jednání do usnesení dostal pouze původní návrh. 
Doc. Gavalcová se za toto neuhlídání všem členům ubytovací komise AS UHK, 
zejména jejímu předsedovi, i všem senátorům omluvila. Oprava spočívá v uvedení 
aktuálního stavu této komise po jejím zasedání následovně: předsedou Ubytovací 
komise AS UHK se stal Vojtěch Talášek (SK AS UHK, student za FIM), členové jsou 
Karel Mls, Jan Mervart, Kamila Ryvolová a Petra Krejčová.  
 
 
Bod 7: Kolejní a ubytovací řád vysokoškolských kolejí UHK pro akademický 
rok 2008/09 – předkládá prorektorka doc. Jedličková a Ubytovací komise AS 
UHK 
 



Na základě zákona, AS UHK má schválit tento návrh Kolejního a ubytovacího řádu, 
a to ve smyslu Organizačního a vnitřního řádu UHK v souladu se Statutem UHK. Jde  
o předpis UHK závazný jak pro zaměstnance, tak pro studenty UHK a jeho účinnost 
se předpokládá od 1.9.2008. O uvedení byla požádána prorektorka doc. Jedličková, 
předkladatelka. Zdůvodnila obsah Kolejního a ubytovacího řádu vysokoškolských 
kolejí UHK a argumentovala jeho smysl.  
 
Doc. Gavalcová otevřela diskusi k tomuto bodu: 
doc. Jedličková – předává slovo V.Taláškovi 
V. Talášek – SK AS UHK tento kolejní a ubytovací řád projednávala a i po diskusi 
s dr. Mitlöhnerem ho doporučuje SK AS UHK stáhnout z jednání, přepracovat a nově 
ho zařadit k projednání,  
Ing. Klik - Jaké je stanovisko celé Ubytovací komise AS UHK k navrženému 
materiálu?  
V. Talášek – stanovisko ubytovací komise k projednání je kladné a doporučující, 
doc. Jedličková – konstatuje stanovisko Legislativní a mandátové komise AS UHK: 
vznáší 2 námitky: v čl. 11 odst. 3 – škody způsobené na majetku UHK – stanovisko 
Legislativní a mandátová komise je vypustit textaci „není-li zjištěn viník“(pouze tuto 
větu); dále čl. 9 odst. 3 – Legislativní a mandátová komise AS UHK upozorňuje, že 
pokud se bude uzavírat smlouva mezi ředitelkou a studentem, pak je nutné také 
předložit dokumenty k oprávnění podnikatelské činnosti, 
dr. Vondráček – Jak je to v reálu při způsobení škod na majetku? Volá se policie? 
Platí princip „kolektivní viny“? 
Ing. Krejčová – škoda se hradí z kolejného, mají dané kauce a platí se to z toho, 
pokud se nezjistí viník, hradí to vlastně všichni studenti 
dr. Mitlöhner – uvádí závažný příklad: při poškození nebo odcizení hasícího přístroje 
je nutné volat vždy polici, kvůli vzniku obecnému ohrožení 
doc. Mikulecká – dotaz na výše škod na majetku; 
Ing. Krejčová  - 2x týdně 2 hasící přístroje, cca 10.000,- měsíčně, dveře cca 10.000,- 
T. Juříček – chápe systém kauce, ale ne „hlídání patra nájemníky“ 
dr. Dittrichová – navrhuje přijmout jako normu Kolejní a ubytovací řád bez vymezení 
její platnosti na určité časové období, aby se nemusel každý rok předkládat 
a schvalovat, tzn. změnit její označení 
doc. Gavalcová – registruje 4 nutné a přitom akceptovatelné změny: navrhuje je 
registrovat, uskutečnit a hlasovat o formulaci Kolejního a ubytovacího řádu 
vysokoškolských kolejí UHK s uvedenými změnami; 
Mgr. Štěpán - Jak se dozví nečlenové kolejní rady, kdy se koná zasedání a zápis, 
kde je uchováván a zda je dostupný veřejnosti? 
doc. Jedličková – zasedání je veřejné, zápis je na webových stránkách  
dr.  Mitlöhner – navrhuje přijmout tento Kolejní a ubytovací řád vysokoškolských 
kolejí UHK a hned začít pracovat na jeho novelizaci, tu může předložit i kdokoliv 
ze SK AS UHK 
M. Masaříková – navrhuje předložit a schválit až upravenou verzi Kolejního 
a ubytovacího řádu 
Ing. Krejčová – připomíná průběh 6-týdenního jednání, zápisy byly vystaveny 
na webu a kdokoliv je mohl připomínkovat 
T. Juříček – požádal o stažení Kolejního a ubytovacího řádu  
doc. Jedličková – k tomu oprávněná jako předkladatelka tak ale nehodlá učinit, 
z důvodu potřebnosti přijmout kolejní a ubytovací řád  
 



Další náměty v diskusi nebyly.  
 
Následně AS UHK hlasoval o schválení Kolejního a ubytovacího řádu 
vysokoškolských kolejí UHK se 4 změnami v textu, se kterými se seznámil 
a akceptoval je, a to veřejně; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS 
UHK 20.  
 
Hlasováno: pro 11, proti 9, zdržel se 0. 
 
Návrh Kolejního a ubytovacího řádu vysokoškolských kolejí UHK byl schválen. 
 
 
Bod 8: Různé 
 
Doc. Hynek vystoupil s následujícím podnětem: ještě v průběhu června, nebo max. 
do 4.7.2008 by rád informoval AS UHK o svých věcných i časových představách 
při formování týmu prorektorů UHK, a to za účelem, aby vedení UHK bylo plně 
funkční. Jde o zásadní věc pro univerzitu, podpora je žádoucí. V reakci se členové 
AS UHK vzhledem na závažnost problematiky pro další chod univerzity shodli 
na termínu konání zasedání AS UHK k této problematice dne 25.6.2008 v 16,30 
hod., předběžně v zasedací místnosti rektorátu UHK. 
 
Fórum k BKTV: dne 20.5.2008 v 17 hod. se v Nové aule Vysoké školy ekonomické 
v Praze konalo „Studentské diskusní fórum k Bílé knize terciárního vzdělávání“ 
za přítomnosti ministra školství, mládeže a tělovýchovy Ondřeje Lišky, náměstka 
ministra pro výzkum a vysoké školství Vlastimila Růžičky a autorů Bílé knihy 
pod vedením Petra Matějů. SK AS UHK byla vyzvána k účasti – jak to dopadlo, dotaz 
doc. Gavalcová na p. Juříčka: uvedl, že šlo spíše o monolog, až po dotazech 
studentů, vzešlo mnoho reakcí a diskusních vystoupení.  
 
Doc. Gavalcová – vše kolem BKTV je ve vývoji, ale způsob, jakým se BKTV 
projednává, nemůže být nazván diskusí a vážné výhrady vyjadřuje opakovaně také 
Rada vysokých škol. 
 
Další body do různého nebyly. V závěru proto bylo formulováno usnesení. 
 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 
 
Akademický senát UHK na svém 4. zasedání dne 21. května 2008 přijal 
usnesení: 
 
1. AS UHK po projednání schvaluje Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2007 
ve znění předloženém doc. RNDr. Jaroslavou Mikuleckou, CSc, rektorkou UHK. 
 
2.  AS UHK po projednání schvaluje Výroční zprávu o hospodaření UHK za rok 
2007 ve znění předloženém doc. RNDr. Jaroslavou Mikuleckou, CSc, rektorkou 
UHK. 
 



3. AS UHK po projednání schvaluje Vnitřní mzdový předpis UHK ve znění 
předloženém doc. RNDr. Jaroslavou Mikuleckou, CSc, rektorkou UHK. 

 
4. AS UHK po projednání schvaluje návrh Statutu PdF UHK ve znění 
předloženém AS UHK s tím, že předložený Statut PdF UHK nabývá platnosti 
dnem 21. 5. 2008 a účinnosti dnem 21.5.2008. 
  
5. AS UHK po projednání schvaluje návrh Stipendijního řádu PdF UHK ve znění 
předloženém AS UHK s tím, že předložený Stipendijní řád PdF UHK nabývá 
platnosti dnem 21. 5. 2008 a účinnosti dnem 1.9.2008.  
 
6. AS UHK po projednání schvaluje Kolejní a ubytovací řád vysokoškolských 
kolejí UHK.  
 
O přijetí usnesení hlasovali členové akademického senátu veřejně. V okamžiku 
hlasování bylo v jednací místnosti přítomno 19 členů AS UHK, AS je 
usnášeníschopný.  
 
 
Hlasováno: pro 19, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení AS UHK bylo přijato (jednomyslně). 
 
 
Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK je předběžně stanoven na 25. 6. 
2008 v 16,30 v zasedací místnosti rektorátu UHK. 
 
 
                                                                      
 
                                                                          Doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. 
                                                                                                 předsedkyně AS UHK 
 
V Hradci Králové dne 21.5. 2008 
Zapsala: Iveta Vondráčková 


